
Referat fra IDU-møte – tirsdag 12.09.2023 kl. 0830-0930  

Til stede:  

Fra organisasjonene: Melanie Wrigglesworth (Forskerforbundet) Angela Ulrike 

Weigand (Parat), Olaug Flatnes Bratbak (Tekna) 

 

Hovedverneombud: Hilde Moen Selstø (varahovedverneombud) 

Fra arbeidsgiversiden: Kari Loe Hjelle, Wenche Førre 

Hanne Elisabeth Cappelen (referent) 

 

Forfall: 

Hana Lukesova (hovedverneombud) 

Else Jorunn Melstokkå (NTL) 

 

Dagsorden: 

• Status for midlertidig konservering lab 

• Saker til styret 13.09.2023 

• Annet? 

 

Status for midlertidig konservering lab 

Etter utflytting av NG5 i 2019 har Avdeling for samlingsforvaltning vært uten 

konserveringslab. Lokaler til midlertidig konserveringslab er planlagt å være på 

Marineholmen, men brukerne er bekymret både for fremdriften i arbeidet og for at budsjettet 

EiA har satt av til dette ikke dekker de nødvendige behov. Saken følges tett opp av UM-

ledelsen som jevnlig har møter med EIA-ledelsen om saken. Dette er en viktig sak for UM 

som må ha høy prioritet. EIA har forsikret at de har fokus på å få en rask fremdrift på prosjektet. 

Saken følges opp fremover både av UM-ledelsen og brukergruppe på avdelingen. 

Saker til styret onsdag 13.09.2023 – kort gjennomgang i møtet 

Sak 16/2023 Regnskapsrapport pr 31. juli 2023 
Sak 17/2023 Budsjettforslag for 2024 og langtidsbudsjett for 2024 – 2027 
Sak 18/2023 Universitetsmuseets regler for habilitet 
Sak 19/2023 Universitetsmuseets veikart for forskningsinfrastruktur 
Sak 20/2023 Eventuelt 

 

Det ble informert om de ulike sakene til styret 13. september. Det ble særlig lagt vekt 

på å gi god og utfyllende forklaring på den økonomiske situasjonen ved UM. 

Regnskapsrapport per 31. juli anslår en negativ overføring på 13 mill. kr. til neste år. 

Dette er en bedring på ca. 2 mill. fra årets begynnelse og skyldes i hovedsak økt 



kompensasjon for lønns- og prisstigningen og stram økonomisk styring.. 

Instituttinntekter noe ned da besøkstall er lavere enn forventet. 

• I budsjettforslaget for 2024 beskrives en fortsatt krevende økonomisk situasjon 

og der museet står overfor store og viktige oppgaver fremover både innen 

forskning, formidling og forvaltning. 

I tillegg til videreføring av tidligere tildelinger bes det i budsjettforslaget for 

2024 om midler til: 

• Tømming og konservering i HS10 

• Jubileum UM 200 år i 2025 

• Årlige investeringsbehov 

 

Annet? 

- innspill: 

Kulturhistorisk museum er stengt, og det er for dårlig informasjon om dette utenfor 

ved museet. Burde være en godt synlig type plakat (A3 format?) med litt ekstra 

informasjon om selve stengingen inkludert en dato (årstall) for forventet gjenåpning, 

samt eventuelt inneholde informasjon om at Naturhistorisk museum er åpent. 

Tas opp videre via ledergruppen. 

 

 

 


